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Fråga om Vist skola 
 
Vi har alla tagit del av information om den otrygga situation som uppstått på Vist skola. Nu 
senast genom de 15 föräldrar som efterlyser akuta åtgärder. Vi har fått information om att 
det finns en åtgärdsplan för att komma tillrätta med de trygghetsproblem som finns där. 
 
I Corren kunde vi den 23 januari läsa om att arbetet kring trygghet på Vist skola tar tid och 
att den åtgärdsplan som finns uppfattas som mer långsiktig. Att arbeta långsiktigt och att 
sätta bra rutiner är viktigt. Men det är viktigt att även problemen här och nu tas om hand.  
 
Detta leder oss till att ställa följande fråga till ansvarigt kommunalråd: 
 
Vad görs nu för att åtgärda de akuta problemen på Vist skola? 
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